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Søker: Bent Tore Våtvik, Tonnesveien 255, 8750 Tonnes. 

Søknad 

Bent T Våtvik søker i epost av 24.04.2023 om nedsatt minsteareal for elgvald nr. 11 Våtvik-
Hammerhei. De ønsker 50 % nedsettelse, for å regulere stammen. 

Han opplyser at observasjoner viser at det er en markant økning i elgstammen, i sammenheng med 
lave slaktevekter på kalvene. 

Lovgrunnlaget 

Hjemmelen for kommunen til å fravike fastsatt minsteareal for et vald finnes i Forskrift om 
forvaltning av hjortevilt, § 7: 

§ 7.Fravik fra minstearealet

Kommunen kan ved tildeling av fellingstillatelser fravike minstearealet for elg, 
hjort og rådyr med inntil 50 prosent. Fravik kan gjøres på bakgrunn av ulikheter i 
artens levevilkår i kommunen, bestandens størrelse og utvikling, den skade viltet 
volder eller andre ekstraordinære forhold. 

Fravik fra minstearealet er et enkeltvedtak som gjøres for særskilte vald og for et 
begrenset tidsrom. 

§ 1 om formålet med forskriften:

§ 1.Formål

Formålet med denne forskriften er at forvaltningen av hjortevilt ivaretar 
bestandenes og leveområdenes produktivitet og mangfold. Det skal legges til rette 
for en lokal og bærekraftig forvaltning med sikte på nærings- og 
rekreasjonsmessig bruk av hjorteviltressursene. Forvaltningen skal videre sikre 
bestandsstørrelser som fører til at hjortevilt ikke forårsaker uakseptable skader og 
ulemper på andre samfunnsinteresser. 
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Vurdering 

Vald nr. 11 har tellende areal 10 400 daa, som gir 2 dyr å felle etter ordinært minsteareal 4000 daa pr 
dyr. 

50 % nedsettelse av minsteareal til 2 000 daa, er det kommunen kan gi. 

 

Siden 2020 har det blitt søkt om ekstra felling av dyr, men valdet har ennå ikke fylt kvoten. I 2020 ble 
det tatt ut 4 av 5 dyr, 2021 3 av 5 og i 2022 4 av 5. På bakgrunn av søknad og statistikk finner 
saksbehandler å anbefale nedsetting av minsteareal for 2023 til 2 500 daa. Dette gir 4 dyr på valdet i 
stedet for 5 som søkt. 

 

Kommunedirektørens innstilling 

Med hjemmel i Forskrift om forvaltning av hjortevilt av 2016 § 7, og med den begrunnelse som 
fremgår av saksfremlegg, innvilges delvis søknad av 24.04.23 fra elgvald nr. 11 Våtvik-Hammerhei v/ 
Bent Tore Våtvik, Tonnesveien 255, 8750 Tonnes, om nedsetting av minsteareal for 2023.  

Minsteareal settes ned til 2 500 daa/dyr, 

Nedsetting av minsteareal til 2 500 daa pr dyr, medfører at det i 2023 kan felles 4 dyr på vald 11, 
Våtvik- Hammarhei. 

 

Rødøy kommune, 31.05.2023 

 

Einar Arild Hauge   
For kommunedirektør, e.f. Rolf J. Jørgensen  

 Teknisk sjef Hanne Grimsland 
  Fagkonsulent 

Dette dokumentet er godkjent elektronisk og har derfor ikke håndskrevet signatur. 

 

Vedlegg: 

1. Bent Tore Våtvik; mail av 24.04.23. 

Bærekraftsmål 

 

Over 80 prosent av alle dyr, planter og insekter som lever på land, bor i skogen. Målets 
hovedfokus er å bevare klodens biologiske mangfold, fremme bærekraftig bruk av 
ressursene og dele godene av genetiske ressurser rettferdig. 

 

 

 



Fra: Bent Våtvik[bentvaatvik@hotmail.com]
Sendt: 24.04.2023 08:54:46
Til: Postmottak Rødøy Kommune;Hanne 
Grimsland[postmottak@rodoy.kommune.no;Hanne.Grimsland@rodoy.kommune.no]
Tittel: Søknad om nedsetting av minsteareal Vald nr 11 Våtvik/Hammarhei 

Hei.
Jeg ønsker med dette å søke om nedsetting av minstearealet for vald nr 11 Våtvik/Hammerhei 
for jaktåret 2023.
Det er ønskelig med en nedsetting til 50% av dagens minsteareal.
Grunnen for denne søknaden er at det nå over år har vært sett en markant økning av elg 
stammen samt at slaktevektene på spesielt kalvene er gått ned.
Dette er også for fremtiden for å ha en sunn elgstamme som man har mulighet til å høste et 
overskudd av. 
Vi hadde også denne reduksjonen i 2022, da tok vi 4 av 5 tildelte dyr. Grunnen til at vi ikke tok 
kvoten er at vi av forskjellige årsaker ble kun 3 jegere mot 5 som var planlagt.
Vi hadde ikke hatt noen problem med å fylle kvoten i fjor om  vi hadde hatt nok jegere.
Mvh
Bent Våtvik
Tonnesveien 255
8750 Tonnes
Jaktleder vald nr 11     
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